
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
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Από το υπ’ αριθ. 18/2017 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 607/2017                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση απολογισμού, ισολογισμού και 
αποτελεσμάτων χρήσης Δήμου Βέροιας, 
διαχειριστικής περιόδου 2016. 

 
Σήμερα 11 Οκτωβρίου του έτους 2017 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 

συνήλθε σε ειδική τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 6-10-2017 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, 
τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 163 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων 
και Κοινοτήτων». 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Χ. Κούτρας, 4) Β. 
Παπαδόπουλος, 5)Α.Σιδηρόπουλος, 6)Δ.Κουλουριώτης, 
7)Δ.Τραπεζανλής, 8) Θ. Κορωνάς, 9)Σ.Διαμάντης, 
10)Γ.Σοφιανίδης, 11) Ν. Μωυσιάδης, 12)Π.Τσαπαρόπουλος, 13) 
Β.Λυκοστράτης, 14)Μ. Παπαϊωάννου, 15)Λ.Ακριβόπουλος, 
16)Σ.Ασλάνογλου, 17)Γ.Ορφανίδης, 18) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
19)Α.Σιακαβάρας, 20)Θ.Τέτος, 21)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 22) Μ. 
Σουμελίδης, 23) Ν. Τσιαμήτρος, 24)Ζ.Πατσίκας, 25) Α. 
Καγκελίδης, 26)Γ.Γουλτίδης, 27)Ι.Παπαγιάννης, 28)Π.Παπαδίνα, 
29)Γ.Μελιόπουλος. 

Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Κάκαρης, 
Ι.Χειμώνας, Ε.Ιακωβίδου, 
Χ.Γαϊτάνου, Ι.Κυρατλίδης, 
Η.Τσιφλίδης, Σ.Ελευθεριάδου, 
Ν.Μπέκης, Α.Αποστολόπουλος, 
Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                        
Ε.Γκόγκα, Σ.Κωτσιαντής, Ν. Αγγέλου, Ι.Σιδηρόπουλος, Ι.Καραγιάννης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ.Κεχαΐδης, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, 
Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, 
Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, 
Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση:  
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Ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και εισηγούμενος το μοναδικό θέμα της 
ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 3-10-2017 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών Στυλιανού Ασλάνογλου, που έχει ως εξής: 

Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 163 του Ν.3463/06 του Δ.Κ.Κ. και των άρθρων 72 
και 267 του Ν.3852/2010, έως το τέλος Μαΐου εκείνος που ενεργεί την ταμειακή υπηρεσία του 
δήμου υποβάλλει δια του Δημάρχου στην Οικονομική Επιτροπή λογαριασμό της διαχείρισης του 
οικονομικού έτους που έληξε.  

Μέσα σε δύο (2) μήνες αφότου παρέλαβε τα ανωτέρω στοιχεία, η Οικονομική Επιτροπή 
τα προελέγχει και το αργότερο πέντε (5) ημέρες μετά τη λήξη του διμήνου υποβάλλει τον 
απολογισμό και προκειμένου για Δήμους που εφαρμόζουν το κλαδικό λογιστικό σχέδιο, τον 
ισολογισμό και τα αποτελέσματα χρήσεως μαζί με την έκθεσή της στο Δημοτικό Συμβούλιο. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο μέσα σε προθεσμία δύο (2) μηνών αφότου παρέλαβε τον 
απολογισμό, τον ισολογισμό, τα αποτελέσματα χρήσεως και την έκθεση της Οικονομικής 
Επιτροπής, αποφασίζει με πράξη του, για την έγκριση του απολογισμού και του ισολογισμού και 
διατυπώνει τις παρατηρήσεις του σχετικά με αυτόν, σε ειδική γι’ αυτό το σκοπό συνεδρίαση στην 
οποία παρίσταται και ο διευθυντής των οικονομικών υπηρεσιών του Δήμου.  

Στους Δήμους που εφαρμόζουν το κλαδικό λογιστικό σχέδιο στην ανωτέρω ειδική 
συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου καλείται και παρίσταται και ο ορκωτός ελεγκτής – 
λογιστής ή ο αναπληρωτής του, ο οποίος συνέταξε το πιστοποιητικό ελέγχου.  

Με την ολοκλήρωση του ισολογισμού και των αποτελεσμάτων χρήσεως του έτους 2016 
και ύστερα από τις αριθμ. 354/2017 και 583/2017 αποφάσεις Οικονομικής Επιτροπής, σύμφωνα 
με τις οποίες έγινε ο προέλεγχος του απολογισμού και ισολογισμού του Δήμου Βέροιας, σε 
εφαρμογή των διατάξεων του άρθρου 163 του Ν.3463/2006, σας υποβάλλουμε τον απολογισμό 
και ισολογισμό της Διαχειριστικής Χρήσης (1 Ιανουαρίου – 31 Δεκεμβρίου 2016), συνοδευόμενα 
από έκθεση ελέγχου της Οικονομικής Επιτροπής και παρακαλούμε να αποφασίσετε: 

Για την έγκριση ή μη του Απολογισμού και Ισολογισμού έτους 2016 του Δήμου Βέροιας, 
όπως έχει διαμορφωθεί στις 31/12/2016, σύμφωνα με την συνημμένη έκθεση της Οικονομικής 
Επιτροπής, αφού σας γνωρίσουμε ότι: 

Ο Απολογισμός του Δήμου Βέροιας του έτους 2016 παρουσιάζει: Έσοδα: 
36.934.202,76€, Έξοδα: 30.535.171,38€ και Χρηματικό Υπόλοιπο: 6.399.031,38€.   

Ο Ισολογισμός του Δήμου Βέροιας χρήσης 2016 παρουσιάζει: Γενικό Σύνολο 
Ενεργητικού: 139.747.815,42€, Γενικό Σύνολο Παθητικού: 139.747.815,42€. 

Καθαρά Αποτελέσματα (Πλεόνασμα) Χρήσης: 2.857.496,72€.  
 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Α.Δουγαλή(Αν.Προϊσταμένη Δ/νσης Οικονομικού): Σας ενημερώνω ότι ολοκληρώθηκε ο 

απολογισμός και ο ισολογισμός καθώς και τα αποτελέσματα χρήσης για το 2016.  
Με τις δύο αποφάσεις της οικονομικής επιτροπής και συγκεκριμένα την απόφαση 

354/2017 και την 583/2017, έγινε ο προέλεγχος του απολογισμού και του ισολογισμού του 
Δ.Βέροιας κατ’ εφαρμογή των διατάξεων του άρθ. 163 του Ν. 3464/2006.  

Έτσι σήμερα σας υποβάλουμε τον απολογισμό και τον ισολογισμό της διαχειριστικής 
χρήσης από 1/1/2016 ως 31/12/2016 συνοδευόμενα από έκθεση της Ο.Ε. και παρακαλούμε να 
αποφασίσετε για την έγκριση ή μη του απολογισμού και ισολογισμού του 2016 σύμφωνα με τη 
συνημμένη έκθεση της Ο.Ε,. αφού σας γνωρίσουμε ότι ο απολογισμός του Δ.Βέροιας για το 2016 
παρουσιάζει έσοδα 36.934.202,76€, έξοδα 30.535.171,38€ και χρηματικό υπόλοιπο 
6.399.031,38€.  

Ο ισολογισμός του δήμου για το 2016 παρουσιάζει γενικό σύνολο ενεργητικού 
139.747.815,42€, ίδιο γενικό σύνολο παθητικού και καθαρά αποτελέσματα για πλεόνασμα χρήσης 
2.857.496,72€. Η κ.Αλεξανδροπούλου θα σας ενημερώσει για τα αποτελέσματα της 
διαχειριστικής χρήσης. 

Ε.Αλεξανδροπούλου(Ορκ.Ελεγκτής): Φαντάζομαι έχετε τον ισολογισμό μπροστά σας και 
τον έχετε μελετήσει. Ότι θέλετε να ρωτήσετε για περαιτέρω κονδύλια εγώ θα σας διαβάσω μόνο 
τις παρατηρήσεις που παρατίθενται κάτω από τον ισολογισμό. Για ότι θέλετε είμαι στη διάθεσή 
σας κι υπάρχει αναλυτική έκθεση την οποία φαντάζομαι επίσης έχετε μελετήσει.  

Στο λογαριασμό Γ3 (τίτλοι-πάγια-επένδυση) περιλαμβάνονται α) αξία κτήσεως μετοχών 
δύο ανωνύμων εταιρειών ποσού 90.000€ οι οποίες έχουν τεθεί σε καθεστώς εκκαθάρισης και για 

ΑΔΑ: Ω1ΤΧΩ9Ο-Σ4Ω



τις οποίες δεν έχει σχηματιστεί ισόποση πρόβλεψη υποτίμησης αυτών, με συνέπεια η αξία του 
λογαριασμού αυτού και τα ίδια κεφάλαια να εμφανίζονται ισόποσα αυξημένα. Η αξία κτήσεως 
τεσσάρων μετοχών ανωνύμων εταιρειών ποσού 169806,02€, των οποίων οι οικονομικές 
καταστάσεις δεν ελέγχονται από ορκωτούς ελεγκτές. Δεν τέθηκαν υπόψη μας σχετικά στοιχεία 
σχετικά με την εύλογη αξία των μετοχών αυτών και συνεπώς διατηρούμε επιφύλαξη για την ορθή 
αποτίμησή τους και τις ενδεχόμενες επιπτώσεις και τα αποτελέσματα για την κυλιόμενη και 
προηγούμενη χρήση καθώς και στα ίδια κεφάλαια.  

Κατά του δήμου έχουν ασκηθεί αγωγές από τρίτους και εργαζόμενους διεκδικώντας 
αποζημιώσεις συνολικού ποσού 2.820.000€. Από τη νομική διεύθυνση του δήμου εκτιμάται  ότι 
οι αγωγές αυτές θα ευδοκιμήσουν υπέρ αυτών κατά το ποσό 820.000€ περίπου. Δεν έχει 
σχηματιστεί πρόβλεψη για την κάλυψη αυτής της ζημίας, με συνέπεια τα αποτελέσματα 
προηγουμένων χρήσεων με ίδια κεφάλαια να εμφανίζονται ισόποσα αυξημένα. 

Παπαγιάννης: Θα είχατε τη δυνατότητα να μας εξηγήσετε για τις προβλέψεις, με ποιον 
τρόπο έγιναν οι προβλέψεις για τυχόν υποχρεώσεις του δήμου σε σχέση με δικαστικές 
εκκρεμότητες; Ποιος σας συμβούλεψε; Πως σας προέκυψαν; Έχετε κάποια στατιστική μέθοδο; 
Ακολουθείτε κάποιον τρόπο όπως είναι τα διεθνή λογιστικά πρότυπα; Πως προσεγγίζετε αυτές τις 
δαπάνες; 

Αλεξανδροπούλου: Οι προβλέψεις στηρίζονται όσον αφορά τις διεκδικήσεις των τρίτων 
στη θέση των νομικών συμβούλων, των δικηγόρων. Υπάρχουν συγκεκριμένες αγωγές, είναι 
μετρήσιμα αυτά, δεν είναι κάποιος τρόπος συγκεκριμένος.  

Παπαγιάννης: Αν μου επιτρέπετε, είδατε τι γράφουν στις αγωγές οι ενάγοντες και τα 
αθροίσατε; Δεν πιθανολογείτε αν ο δήμος έχει δίκιο και θα κερδίσει τις μισές δίκες ή όλες; 

Αλεξανδροπούλου: Για κάποιες υποθέσεις οι δικηγόροι εκφράζουν με ακρίβεια την άποψή 
τους. 

Μελιόπουλος: Ο απολογισμός στον Δ.Βέροιας έρχεται να συζητηθεί σε μια περίοδο που οι 
εργατικές λαϊκές οικογένειες του δήμου μας και σε όλους τους δήμους  δέχονται μια ανελέητη 
επίθεση και από τη σημερινή κυβέρνηση όπως και από τις προηγούμενες.  

Η φοροληστεία συνεχίζεται ενώ τόσο η σημερινή κυβέρνηση όσο και η ΝΔ υπόσχονται 
μείωση του φορολογικού συντελεστή, απαλλαγές φορολογικές και όλα τα σχετικά. Έχουμε την 
απόφαση της κυβέρνησης να μεταφερθούν τα ταμειακά διαθέσιμα των δήμων στην Τράπεζα της 
Ελλάδος και στους δανειστές. Είναι γνωστό σε όλους μας ότι ο οικονομικός απολογισμός 
αποτελεί μεταξύ άλλων την πιστοποίηση εκτέλεσης του προϋπολογισμού, του τεχνικού 
προγράμματος του δήμου και όλων των τροποποιήσεων καθ’ όλη τη διάρκεια του έτους. 

Υπενθυμίζουμε ότι δεν θα ψηφίσουμε, γιατί όπως είπαμε επανειλημμένα εφαρμόζουν 
αντιλαϊκή πολιτική της Ε.Ε. κεφαλαίου και κυβέρνησης σε τοπικό επίπεδο.  

Θέλουμε να τονίσουμε με αφορμή αυτήν εδώ τη συνεδρίαση για άλλη μια φορά ότι η θέση 
μας στο συγκεκριμένο θέμα είναι πολιτική, σε καμιά περίπτωση δεν κρίνουμε το έργο των 
εργαζομένων στην οικονομική υπηρεσία του δήμου ή στις άλλες υπηρεσίες που επίσης 
γνωρίζουμε όπως όλοι μας ότι μοχθούν να ανταποκριθούν στις αρμοδιότητές τους με ελλείψεις σε 
προσωπικό και σε μια διαδικασία που δεν την επέλεξαν οι ίδιοι, αλλά είναι υποχρεωμένοι να την 
εκτελέσουν.  

Σύμφωνα με τα στοιχεία του απολογισμού-ισολογισμού που παρατίθενται για το έτος 2016 
το χρηματικό υπόλοιπο είναι 6,9 εκατ. ευρώ, το πλεόνασμα χρήσης λίγο κάτω από τα 2,9 εκατ. 
ευρώ. Το πλεόνασμα αυτό φυσικά προέρχεται από τις περικοπές δαπανών για τις λαϊκές ανάγκες 
στον δήμο μας.  

Εδώ είναι ξεκάθαρη η ομοιότητα αυτής της αντιλαϊκής πολιτικής της δημοτικής αρχής του 
Δ.Βέροιας με την αντιλαϊκή πολιτική της κυβέρνησης. Σε κεντρικό επίπεδο η κυβέρνηση, σε 
τοπικό επίπεδο η δημοτική αρχή.  

Γνωρίζουμε για τα πλεονάσματα του προϋπολογισμού, για την ενίσχυση της κερδοφορίας 
των επιχειρηματικών ομίλων για την προώθηση της επιχειρηματικότητας. Αποτυπώνονται στα 
στοιχεία η ολοένα και μεγαλύτερη, το ολοένα και προς τα κάτω ύψος της κρατικής 
χρηματοδότησης. Ένα πολύ μεγάλο μέρος, ίσως και το μεγαλύτερο των εσόδων να προέρχεται 
από ίδια έσοδα, από εις τσέπες των δημοτών, από την επιπλέον δημοτική φορολογία για να 
καλυφθούν βασικές λαϊκές ανάγκες που κατά τη γνώμη μας θα έπρεπε να καλύπτονται από τον 
κρατικό προϋπολογισμό.  
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Η κατάσταση είμαστε σίγουροι και το αναγνωρίζετε κι εσείς αρκετές φορές ότι θα 
επιδεινωθεί ακόμα περισσότερο ενόψει της νέας κατάρτισης του προϋπολογισμού του 2018. Με 
εγκύκλιο του Ιουλίου, υπουργοί εσωτερικών και οικονομικών της κυβέρνησης τονίζουν ιδιαίτερα 
την ανάγκη άσκησης περιοριστικής πολιτικής στις δαπάνες και με υποχρέωση κράτησης αυτών 
των δαπανών στα χαμηλότερα δυνατά επίπεδα. Αυτό αφορά, το αναφέρει κι η ίδια εγκύκλιος για 
δαπάνες προσωπικού, δαπάνες που αφορούν επιχορηγήσεις νομικών προσώπων, βοηθήματα σε 
οικονομικά αδύνατους. Το πλεόνασμα που υπάρχει εσείς λέτε από τη μεριά σας ότι οφείλεται στη 
σωστή και ορθολογική διαχείριση. Σας στηρίζουν περισσότερο ή λιγότερο κι οι υπόλοιπες 
παρατάξεις οι οποίες συνυπογράφουν τις όποιες αποφάσεις στα διάφορα νομικά πρόσωπα στα 
όργανα του δήμου.  

Εμείς ως Λαϊκή Συσπείρωση λέμε ότι το πλεόνασμα αυτό προέρχεται από το πετσόκομμα 
των δαπανών για τις λαϊκές ανάγκες. Το πλεόνασμα δεν συνοδεύεται από καμιά αύξηση ή 
βελτίωση των υπηρεσιών ή από μείωση των δημοτικών τελών. Γενιά από τα όποια μέτρα και τις 
ενέργειες ανακουφίζουν τα λαϊκά στρώματα. Αυτά τα λαϊκά στρώματα του δήμου μας  
πληρώνουν πανάκριβα δημοτικά τέλη και χαράτσια σε όλες τις υπηρεσίες που του παρέχει ο 
δήμος. Αγροτικοί και αστικοί δρόμοι βρίσκονται σε άσχημη κατάσταση, τα αυτοκίνητα των 
δημοτών που με χίλια βάσανα και στερήσεις αγόρασαν, υποφέρουν. Οι παιδικοί σταθμοί 
στεγάζονται μέρος από αυτών σε υπόγεια. Άλλους παιδικούς σταθμούς τους κλείνετε. Δημοτικά 
σχολεία με άσχημες κτιριακές εγκαταστάσεις τη συντήρηση των οποίων με τον ένα ή άλλο τρόπο 
αναλαμβάνουν γονείς και δάσκαλοι. Τα μέτρα που παίρνει η δημοτική αρχή για την υγιεινή και 
ασφάλεια των εργαζομένων στο δήμο είναι λειψά. Εργαζόμενοι του δήμου απολύονται με την α΄ 
ή β΄ πρόφαση. Η πρόσβαση των λαϊκών οικογενειών του δήμου στον αθλητισμό και στον 
πολιτισμό ολοένα και δυσκολεύει. Παρά τις φιλότιμες προσπάθειες των εργαζομένων, των όποιων 
εργαζομένων έχουν μείνει ακόμα, η αποκομιδή των απορριμμάτων είναι ανεπαρκής. Λαϊκές 
οικογένειες αδυνατούν να στείλουν τα παιδιά τους στους παιδικούς σταθμούς του δήμου, αφού οι 
θέσεις δεν επαρκούν ούτε για τις μισές ανάγκες. Ολοένα και πιο συχνές βλάβες στα δίκτυα 
ύδρευσης και άρδευσης λόγο της παλαιότητας των δικτύων με ότι αυτό συνεπάγεται για τους 
δημότες. Χωριά και οικισμοί του δήμου που μένουν κατά διαστήματα χωρίς πόσιμο νερό λόγο της 
ανυπαρξίας εκτέλεσης σχετικών έργων. Καμιά στήριξη από την πλευρά του δήμου στα λαϊκά 
στρώματα που δεινοπαθούν από το βάρος της αντιλαϊκής επίθεσης. Όσες φορές μπήκε το ζήτημα 
είτε από την μεριά τη δικιά μας, είτε ακόμα και από σωματεία να ελαφρυνθούν άνεργοι από 
δημοτικά τέλη η δημοτική αρχή αρνήθηκε.  

Για όλους αυτούς τους λόγους και μια σειρά άλλους λόγους που εργαζόμενοι και τα λαϊκά 
στρώματα του δήμου γνωρίζουν καλά γιατί τους αντιμετωπίζουν κάθε μέρα στη ζωή τους, 
ψηφίζουμε κατά του οικονομικού απολογισμού του 2016.  

Πολύ σύντομα να αναφέρω ως Λαϊκή Συσπείρωση λέμε ότι για να ικανοποιηθούν οι 
σύγχρονες ανάγκες τον 21ο αιώνα του λαού του δήμου μας χρειάζεται πλήρη και επαρκή 
χρηματοδότηση που να καλύπτει το σύνολο των δαπανών του δήμου. Πλήρη επιστροφή των 
παρακρατηθέντων από τους ΟΤΑ τους οποίους απεμπόλησε η πρώην ΚΕΔΚΕ και η τωρινή 
ΚΕΔΕ. Αυτά τα χρήματα ανήκουν στους εργαζόμενους και σε κανέναν άλλο. Να καταργηθεί κάθε 
είδους τοπική φορολογία ανταποδοτικά, αντισταθμιστικά τέλη που χτυπάνε το λαϊκό εισόδημα. 
Μονιμοποίηση συμβασιούχων, προσλήψεις μόνιμου προσωπικού. Έργα υποδομής και πόρους από 
το κράτος που να κατευθύνουν για την κάλυψη των αναγκών της λαϊκής οικογένειας.  

Κλείνοντας, αυτή η βαθιά αντιδραστική πολιτική κυβέρνησης και δημοτικής αρχής έχει σα 
συνέπεια τη δύσκολη πραγματικότητα που βιώνουν τα λαϊκά στρώματα και δεν μπορεί να 
ανατραπεί. Αυτό χρειάζεται οργάνωση των εργαζομένων και κοινωνική συμμαχία με όλα τα 
υπόλοιπα λαϊκά στρώματα.  

Εμείς ως Λαϊκή Συσπείρωση καλούμε αυτά τα λαϊκά στρώματα να παλέψουν και για τις 
ανάγκες τους και τα δικαιώματά τους και κατά συνέπεια να συνταχθούν με τη θέση της Λαϊκής 
Συσπείρωσης. 

Καγκελίδης: Πριν 4 χρόνια είχα πει ότι ο Δ.Βέροιας είχε τη δυνατότητα με κάποια 
προσπάθεια να είναι μέσα στους καλύτερους δήμους της χώρας. Δεν βγήκα ψεύτης. Ο Δ.Βέροιας 
έχει τις δυνατότητες αυτές να προχωρήσει άσχετα με τις περικοπές οι οποίες έγιναν και με την 
κρίση που διέπει όλους τους δήμους. Πιστεύω ακράδαντα ότι μπορεί να ξεχωρίσει.  

Όσον αφορά τον απολογισμό-ισολογισμό φυσικό είναι δεν θα ψηφίσω αυτά που ούτε στον 
προϋπολογισμό ούτε κατά τη διάρκεια του έτους, όσον αφορά κονδύλια για τη Γέφυρα Κούσιου, 
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όσον αφορά την άρδευση και εμμένω ότι πρέπει να μεταφερθεί στη ΔΕΥΑΒ, καιρός είναι να 
αποφασιστεί αυτό για χάρη οικονομίας περισσότερο και φυσικά το θέμα των ανταλλακτικών και 
ότι άλλα κονδύλια ήταν ελάχιστα τη χρονιά που δεν ψήφισα και εμμένω σε αυτήν την άποψη. 
Κατά τα άλλα ψηφίζω τον απολογισμό. 

Καραπαναγιωτίδης: Πρόεδρε, κ.κ. συνάδερφοι στο Δ.Σ. δεν θα σταθώ στους αριθμούς 
γιατί λίγο πολύ γνωρίζουμε την υπευθυνότητα των ορκωτών λογιστών και επειδή πολύ καλά 
γνωρίζω και την κ.Αλεξανδροπούλου, πιστεύω ότι τα νούμερα αυτά που βλέπουμε εδώ είναι 
ελεγμένα και ότι η δουλειά που έχει γίνει είναι πολύ καλή.  

Θα μιλήσω λίγο για τον ισολογισμό αλλά περισσότερο για την πορεία του 2016. Κλείσαμε 
αρχές Σεπτεμβρίου 3 χρόνια από την ανάληψη της διοίκησης από τη νέα δημοτική αρχή. Επειδή 
έχω μάθει στη ζωή μου να μη μηδενίζω, ούτε λαϊκίζω και ούτε κάποια σκοπιμότητα έχω για να 
πω θετικά ή αρνητικά. Εγώ θέλω να σας κοιτάξω στα μάτια και να κοιτάξετε ο ένας στα μάτια του 
άλλου και να δείτε ότι όλα αυτά τα χρόνια που πέρασαν Δήμαρχε με τους συνεργάτες σας, τι 
είχαμε πει στον κόσμο. Πάρτε λίγο το πρόγραμμά σας, τι είχαμε σχεδιάσει, τι από αυτά 
υλοποιήσαμε, τι από όλα αυτά ξεχάσαμε. Βλέπουμε σε κεντρικό επίπεδο τι γίνεται. Δεν θέλω να 
μπω εκεί. Επειδή όμως εδώ καθημερινά βρισκόμαστε, επειδή συζητάμε, συζητάμε με τους 
συμπολίτες μας, επειδή βγαίνετε έξω, δείτε και λίγο τα προβλήματα της πόλης, των πολιτών.  

Εγώ θα έλεγα ότι η πρόσβαση μου στις υπηρεσίες είναι πολύ καλή, οι υπάλληλοι, και δεν 
τους «χαϊδεύω τα αυτιά», οι περισσότεροι από αυτούς λειτουργούν ευσυνείδητα, με τους 
αντιδημάρχους σηκώνω το τηλέφωνο, συζητάμε κάποια πράγματα, κάποια γίνονται, κάποια δεν 
γίνονται. Δείτε από αυτά που σχεδιάσατε, γιατί ο κόσμος δεν ξεχνάει, ξεκίνησαν οι προεκλογικές 
εκστρατείες από τώρα.  

Εσείς θέλετε να είστε ξανά στον δήμο, κάποιοι άλλοι ενδιαφέρονται, αυτό θα το κρίνει ο 
κόσμος. Εμένα δεν με ενδιαφέρει, είμαι πολύ απογοητευμένος όχι από τη λειτουργία  αλλά πως 
λειτουργούν οι δήμοι, αλλιώς τα φανταζόμουν και αλλιώς τα βλέπω. Δηλ. τα θέματα που έρχονται 
εδώ και το έχω ξαναπεί, τα περισσότερα από αυτά και να μην πω όλα μπορούν να λυθούν στις 
δημοτικές επιτροπές. Εμείς καθόμαστε ώρες εδώ ξαναλέμε τα ίδια, δεν παίρνω τον λόγο πολλές 
φορές γιατί ενώ έχουμε σχέση με τους περισσότερους και καθημερινά βρισκόμαστε και θα έλεγα 
ότι οι σχέσεις μας έξω από εδώ είναι άριστες, όταν σας κάνουν μια παρατήρηση, όταν κάτι σας 
υποδεικνύουν, όταν κάτι μεταφέρουν εδώ, κάποιοι από εσάς πιστεύουν ότι… η αντιμετώπιση ή 
απάντηση σε θέματα ή ερωτήσεις δεν είναι αυτή που πρέπει.  

Απευθύνομαι σε εσάς Δήμαρχε, ο πρώτος πολίτης του δήμου πρέπει να είναι 
μεγαλόψυχος, να ακούει, να φωνάζει στο γραφείο κάποιους ανθρώπους. Εγώ έρχομαι στο γραφείο 
σας αλλά ποτέ δεν φωνάξατε, ελάτε εδώ βρε παιδιά έχουμε ένα ζήτημα, τα λέτε τόσο όμορφα στα 
Δ.Σ., για πείτε και τις απόψεις σας σε εμάς εδώ. Γιατί εδώ δεν θέλω να μιλάω για το παραμικρό, 
την τηλεόραση την έχω χορτάσει, τη δημοσιότητα την έχω χορτάσει.  Δεν σας κάνει εντύπωση ότι 
δεν υπάρχει κανένας δημοσιογράφος, ότι δεν υπάρχει έντυπο που να σας αντιπολιτεύεται; Όλα 
είναι θετικά; Κάτι συμβαίνει. Ή σας φοβούνται ή κάτι άλλο συμβαίνει. Είναι καλό να μας 
κριτικάρουν. Είναι καλό καμία φορά να μας υποδεικνύουν τα λάθη μας. Είναι καλό να μπαίνουν 
στο γραφείο του δημάρχου και πολίτες και άνθρωποι έμπειροι.  

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Χ.Κούτρας μιλά εκτός 
μικροφώνου) 

Καραπαναγιωτίδης: Κε Κούτρα επειδή σας σέβομαι και σας εκτιμώ εγώ δεν χαλαλίζω τον 
εαυτό μου για να είμαστε κάθε μέρα εδώ και να συζητάμε πράγματα της καθημερινότητας, αυτά 
μπορούν να λυθούν και αλλού.  Επειδή όταν ήμουν στη Νομαρχία, εγώ αν δεν έκανα τίποτα εσείς 
με μηδενίζετε και εγώ σας αποκαλώ ψεύτη.  

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Χ.Κούτρας μιλά εκτός 
μικροφώνου) 

Καραπαναγιωτίδης: Αν θέλετε, όποτε θέλετε, θέλετε κατ’ ιδίαν, θέλετε στο Δ.Σ; Να τα 
βάλουμε κάτω και να τελειώνει αυτό. Εγώ σας προκαλώ. Επειδή πολλές φορές το έχετε πει εγώ 
σας προκαλώ, να έχουν ένα τέλος, φτάνει. Υπάρχουν στοιχεία στο διαδίκτυο, αν δεν τα βλέπετε 
κάθε φορά δεν θα λέμε τα ίδια πράγματα.  

Κανένα έργο δικό μας δεν έφτασε ποτέ στα δικαστήρια και κανένα έργο δικό μας δεν 
έμεινε ημιτελές, κανένα έργο δικό μας δεν είχε πρόβλημα.  

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Χ.Κούτρας μιλά εκτός 
μικροφώνου) 
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Καραπαναγιωτίδης: Κατά τον κ.Κούτρα όλα βαίνουν καλώς. Δείτε και εσείς τι κάναμε. 
Άρα έρχομαι και λέω, το θετικό ότι υπάρχουν κάποια χρήματα Δήμαρχε θα μπορούσατε να 
χρωστούσατε, δεν θα με πείραζε αλλά κάποια προβλήματα στα τοπικά διαμερίσματα θα πρέπει με 
αυτά τα χρήματα που έμειναν να είχαν γίνει. Το να λέει ο δήμος ότι έχω στην άκρη 3-5 εκατ. καλό 
είναι να μη χρωστάει.  

Δεν θα ήθελα να έχετε περίσσευμα, να το ρίξετε το περίσσευμα, να ελαττώσετε τα 
προβλήματα των συμπολιτών μας αλλά και των δημοτικών διαμερισμάτων. 

Παπαγιάννης: Πρόεδρε θα ήθελα να πω στο σεβαστό σώμα την προσέγγιση την οποία 
νομίζω ότι θα έπρεπε το σώμα να κοιτάξει μπροστά. Φτάνουμε ήδη στο τέλος του 2017 και 
μπαίνουμε σε μια διαδικασία.  

Η παρέμβαση του κ.Κούτρα δεν έπρεπε να γίνει τηρώντας τον κανονισμό, στο να 
συζητάμε τι γινόταν πριν 10-15 χρόνια.  

Να κοιτάξουμε μπροστά, τι θα γίνει από εδώ και πέρα πρέπει να κοιτάξουμε.  
Συμφωνούμε όλοι μας ότι η κατάσταση θα μπορούσε να ήταν καλύτερη, σε αυτό το 

πράγμα συμφωνούμε λίγο πολύ όλοι ότι θα μπορούσε να ήταν η κατάσταση λίγο καλύτερη. 
Πιστεύω ότι ο κ.Καραπαναγιωτίδης ως προς το θέμα της συμπεριφοράς του κ.Βοργιαζίδη ότι έχει 
δίκιο. Ούτε εμένα μου έκανε την τιμή ο κ.Βοργιαζίδης να με καλέσει στο γραφείο ή να μου θέσει 
ένα θέμα, να ζητήσει τη γνώμη μας. 

Πρόεδρος: Ποιοι εγκρίνουν τον απολογισμό, τον ισολογισμό και τα αποτελέσματα χρήσης του 
Δήμου Βέροιας έτους 2016; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν δεκαεννιά (19) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Α. Λαζαρίδης, Χ. 
Κούτρας, Β. Παπαδόπουλος, Α.Σιδηρόπουλος, Δ.Κουλουριώτης, Δ.Τραπεζανλής, Θ. Κορωνάς, 
Σ.Διαμάντης, Γ.Σοφιανίδης, Ν.Μωυσιάδης, Π.Τσαπαρόπουλος, Β.Λυκοστράτης, Μ. 
Παπαϊωάννου, Λ.Ακριβόπουλος, Σ.Ασλάνογλου, Γ.Ορφανίδης, Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
Α.Σιακαβάρας, Θ.Τέτος. 

Υπέρ της πρότασης ψήφισαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Κ.Καραπαναγιωτίδης, Μ.Σουμελίδης, 
Ν.Τσιαμήτρος, Α.Καγκελίδης, πλην των χρηματικών ποσών του απολογισμού και του ισολογισμού που 
αφορούν τις προμήθειες, τα ανταλλακτικά, την άρδευση, την δωρεά για την κατασκευή της 
γέφυρας αφών Κούσιου και τις αποζημιώσεις απαλλοτριώσεων  

Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Μελιόπουλος, Ι.Παπαγιάννης 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Γουλτίδης, Θ.Αγγελίνας, Ζ.Πατσίκας, 

Π.Παπαδίνα 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 3-10-2017 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Στυλιανού 
Ασλάνογλου. 
2.- Τις υπ’ αριθ. 354 και 583/2017 αποφάσεις της Οικονομικής Επιτροπής 
3.- Τα παραπάνω στοιχεία του απολογισμού, τον ισολογισμό και τα αποτελέσματα χρήσης του 
Δήμου Βέροιας διαχειριστικής περιόδου 2016. 
4.- Την σχετική έκθεση ελέγχου της παραπάνω ορκωτής ελέγκτριας-λογίστριας. 
5.- Ότι στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν η ορκωτή ελέγκτρια-λογίστρια που συνέταξε το παραπάνω 
πιστοποιητικό και αναπληρώτρια προϊσταμένη της Δ/νσης Οικονομικού του Δήμου. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις των άρθρων 96 και 163 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) και των άρθρων 65 και 72 του Ν. 
3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης). 
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 

Α) Εγκρίνει τον απολογισμό εσόδων και εξόδων του Δήμου Βέροιας, οικονομικής χρήσης 
2016, κατά τον οποίο τα έσοδα ανήλθαν σε 36.934.202,76€, τα έξοδα σε 30.535.171,38€ και το 
χρηματικό υπόλοιπο σε 6.399.031,38€, όπως λεπτομερώς αναγράφονται στον οικείο απολογιστικό 
πίνακα. 

Β) Εγκρίνει τον ισολογισμό διαχειριστικής περιόδου 2016 του Δήμου Βέροιας, ο οποίος 
εμφανίζει γενικό σύνολο ενεργητικού 139.747.815,42€, γενικό σύνολο παθητικού 
139.747.815,42€ και καθαρά αποτελέσματα (Πλεόνασμα) χρήσης: 2.857.496,72€. 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  607 / 2017 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Πέτρος Τσαπαρόπουλος 

 
 

 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας     
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Σ. Κωτσιαντής  
Δ. Κουλουριώτης  Ι. Σιδηρόπουλος  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Καραγιάννης  
Θ. Κορωνάς  Ν. Αγγέλου  
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Β. Λυκοστράτης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης     
Π. Παπαδίνα     
Γ. Μελιόπουλος     
      
      
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  20-10-2017 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 
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